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Abstract (en)
[origin: WO9109387A1] A deactivatable resonance label (1) comprises an insulating supporting layer (4) having at least one induction coil (5) and at
least one capacitor plate (6b) on one (3) of its two faces and a conductor forming at least a second capacitor plate (6a) on the other face (2), which
define an oscillating circuit. At least one predetermined dielectric breakdown point (8) is located between two regions of the conductor (5; 6) formed
on at least one of the two faces (2; 3) of the insulating supporting layer (4).

Abstract (fr)
Une étiquette à résonance (1) comprend une couche isolante de support (4) pourvue sur une de ses faces (3) d'au moins une bobine d'induction et
d'au moins une armature de condensateur (6b) et sur l'autre face (2) d'au moins un conducteur qui forme une deuxième armature de condensateur
(6a), définissant un circuit de résonance. Au moins un point de rupture diélectrique de consigne (8) est agencé entre deux zones du conducteur (5;
6) formé sur au moins une des deux faces (2; 3) de la couche isolante de support (4).
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